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Deltagere:    
Peter Overgaard (PO)
Trine Ahlstrøm (TA) 
Viktor Øvlisen (VØ)
Ikke tilstede - Louise Boutrup (LB)
  
Punkt 1. Generalforsamling
PO vil snarest muligt få Charlotte til at komme med nogle datoer til en 
generalforsamling hurtigst muligt.
Formanden går til valg og genopstiller ikke.
Der aftales et bestyrelsesmøde så snart datoen og mulige kandidater er 
kendte. 

Punkt 2. Snerydning og saltning
Som tidligere skrevet ud, er det besluttet at købe hjælp til snerydningen, når 
dette er nødvendigt. Det bestilles og afregnes pr. gang og beløber sig til ca. 
1500 kr.
Alle er stadige ansvarlige for at hjælpe til med saltning. Der vil altid være salt 
til rådighed.
Det er trods alt kun selve vejen, da det lange fortov ved Toften tidligere var 
Elmevængets ansvar, og vi nu bare kan være glade  for at det bliver fejet af 
kommunen.

Punkt 3. Vejbump   
Dette tages op til generalforsamlingen, da økonomien omkring det er blevet 
væsentligt forøget på grund af meget specifikke restriktioner for udførelsen og 
materialer.

Punkt 4. Fjernvarme 
PO tager kontakt til forsyningen og Tarup VVS omkring et nyt tilbud og det 
videre forløb. 

Punkt 5. Næste møde
Aftales når PO har fået datoer af revisionen.

Punkt 6. Eventuelt 
Vi byder Jan velkommen i hus nummer 7 i Andelsforeningen.      
    
 
    


